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ZAPISNIK 4. REDNE (7. ZAPOREDNE) SEJE SVETA STARŠEV OŠ DOMŽALE V
ŠOLSKEM LETU 2022/2023

4. redna (7. zaporedna) seja Sveta staršev je bila v  četrtek,  25. 5. 2023, ob 18. uri  v jedilnici OŠ
Domžale.

Sejo je sklicala predsednica Sveta staršev Jana Tomazin.

Na sejo so bili po elektronski pošti  14.  5. 2023 vabljeni vsi predstavniki oddelkov, v.d. ravnateljica
Nina  Valenčič,  pomočnici  ravnatelja  Nataša  Pivec in  Daša  Sojer,  vodja  podružnične  šole  Marta
Krabonja, predstavnice svetovalne službe Mira Marinšek, Tanja Marčič  in David Ana, knjižničarka
Sonja Drovenik ter poslovna sekretarka OŠ Domžale Nina Škoflek.

Predsednica je pozdravila prisotne in preverila sklepčnost ob 18.05 uri. Prisotnih je bilo 24  od 43
članov,  od tega dva namestnika brez glasovalne pravice.  Ker  ima  22  prisotnih  članov  glasovalno
pravico, je seja sklepčna. 

Predsednica je prejela naslednja opravičila:
- Jernej Lenarčič (namestnica Suzana Vuković)
- Klemen Mav
- Miran Dragar
- Olja Srećo
- Sara Magister
- Igor Majhenič
- Tatjana Jovanov
- Benjamin Babič
- Bojana Poljanšek
- Barbara Hvastja Kunc (namestnica Tina Vukić)
- Marjeta Trček

- Tanja Marčič (svetovalna delavka)
- Mira Mirinšek (svetovalna delavka)
- Ana David (svetovalna delavka).

Neopravičeno odsotni:
- Maja Dominković
- Simonka Drenik Kavšek
- Srečko Plevel
- Črtomir Časar
- Lidija Smerkolj Turšič
- Igor Majhenič
- Živa Kramar
- Nina Skube
- Tina Tratnjek
- Nina Starašinič.

Predsednica je predstavila dnevni red, ki je bil sledeč:

Potrditev dnevnega reda:
1. Potrditev zapisnikov prejšnjih seje
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2. Realizacija pobud in predlogov
3. Poročilo v.d. ravnatelja o dogajanju na šoli (od prejšnje do te seje)
4. Soglasje Sveta staršev k predlogu ravnatelja o skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in
drugih učnih gradiv za posamezen razred za šolsko leto 2023/2024
5. Soglasje Sveta staršev k nadstandardnemu programu šole za šolsko leto 2023/2024
6. Poročanje predstavnikov v delovnih skupinah, organih šole, komisijah in v Zvezi aktivov
svetov staršev
7. Poročanje predstavnikov staršev o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih
8. Vprašanja, pobude, predlogi in pohvale
9. Razno

Sklep 7/1: Dnevni red je potrjen.

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Ad 1.) Potrditev zapisnikov prejšnjih seje

Zapisnik 1. seje Sveta staršev

Sklep 7/2: Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Zapisnik 2. seje Sveta staršev 

Sklep 7/3: Zapisnik 2. zaporedne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Zapisnik 3. seje Sveta staršev

Sklep 7/4: Zapisnik 3. zaporedne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Zapisnik 4. seje Sveta staršev

Sklep 7/5: Zapisnik 4. zaporedne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Zapisnik 5. seje Sveta staršev

Predsednica prosi v.d. ravnateljico za dodatna pojasnila glede zapisa v predlogu zapisnika pri prejetih
sredstvih iz Šolskega sklada. Po pojasnilu se glasuje o predlaganem zapisniku s popravkom, ki bo
vnesen pred objavo zapisnika, tako da se ta glasi: »...CSD izplačila iz šolskega sklada obravnava kot
sredstva gospodinjstva pri izračunu socialnih transferjev...«. 

Sklep 7/6: Zapisnik 5. zaporedne seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Zapisnik 6. seje Sveta staršev
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Sklep 7/7: Zapisnik 2. redne (6. zaporedne) seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 je potrjen. 

Sklep je sprejet z 22 glasovi ZA. Nihče ni PROTI in nihče ni VZDRŽAN.

Ad 2.) Realizacija pobud in predlogov

Predsednica je vodstvo šole opozorila, da je bila v mesecu marcu dana anketa glede prehrane, vendar
rezultati še niso bili objavljeni na spletni strani šole.  Na spletni strani je zadnja objavljena anketa iz
šolskega leta 2018/2019. Prosi, da se rezultati letošnje ankete objavijo.

Predsednica je povedala, da so starši in učitelji že prejeli vprašalnik za samoevalvacijo. Zanimalo jo je,
kako to, da je veliko vprašanj enakih tistim, ki so v anketi za peti razred.
Gospa Valenčič je povedala, da je bilo to namerno tako zapisano, da se bo lahko nato opravila analiza
podanih odgovorov. Povedala je tudi, da se bo opravila analiza ŠVK (športno vzgojnega kartona) za
čas pred covidom in s sedanjim časom. Rezultati obeh analiz bodo znani v mesecu septembru oziroma
v začetku novega šolskega leta 2023/24.

Starši  nadarjenih učencev PŠ Ihan so povedali,  da za svoje otroke še niso prejeli  programa dela.
Rečeno je bilo, da bo gospa Ana David to naredila. 
Gospa Valenčič je povedala, da  so se  testiranja za nadarjene učence opravila in bo preverila, kako
potekajo nadaljnje priprave.

Predsednica je spomnila, da  Osnovna šola Domžale v letošnjem letu praznuje 50. obletnico,  zato jo
zanima, kdaj bo slovesnost?
Vodstvo šole je povedalo, da je slovesnost prestavljena na jesenski čas oziroma v začetek šolskega leta
2023/24, saj je precej učiteljev odsotnih. Aktivno pa že potekajo vaje za samo slovesnost. 

V preteklih zapisnikih je bilo zapisano o razredni problematiki 7.c razreda. V.d. ravnateljica pove, da
je bil v mesecu marcu sklican sestanek, kjer so se pogovorili o težavah in da se je situacija umirila. 

Realiziran je predlog, da se posredujejo primerjave ocen lanskega in letošnjega leta za 9.b razred. 

Podan je predlog za naslednje šolsko leto, da bi biolo več roditeljskih sestankov v 9. razredu. 

Prihod Daše Sojer ob 18.25 uri. 

Predsednica je vprašala gospo Sojer, kako je glede izvedbe sejma v Šolskem skladu. 
Gospa Sojer je povedala, da je bilo kar precej govora o sejmu, vendar ne bo izpeljan v letošnjem letu.
Bo pa zagotovo v prihodnjem šolskem letu. 
Predsednica se je prav tako pozanimala glede dopisa, ki bi podjetja pozval k donacijam. Gospa Sojer
je povedala, da je omenjen dopis že napisan, vendar da bo preverila, ali se je dopis že posredovalo
naprej. 

Na šolo je prišla nova strokovna delavka.

Realiziran je popravek na spletni strani,  tako da je   pri  skupini za učni načrt  sedaj sestava ustrezna
(Marta Krabonja in Tanja Marčič).

Ad 3.) Poročilo v.d. ravnatelja o dogajanju na šoli (od prejšnje do te seje)

Gospa Valenčič pove kratko poročilo, ki je priloga II. k zapisniku.
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Predstavnik 5.i je posredoval zaskrbljenost staršev 5.i, da se bodo učenci iz 5.i in 5.j pomešali z novim
šolskim letom. 
Vodja podružnice je povedala, da je to lahko ena od možnosti,  kadar je razred pretirano živahen.
Zaenkrat ni bilo nobenih informacij o tem, da bi se razreda pomešalo med seboj. V mesecu juniju bo
potekal  sestanek  na  temo razredne  problematike,  na  katerem bodo  prisotni  učitelji  in  svetovalna
delavka. Starši bodo o odločitvi obveščeni takoj, ko bo le ta znana. 
Predstavnik 5.i prosi, da se starše obvesti čim prej, ne glede na odločitev.

Gospa Valenčič je povedala, da so prišle nove smernice, ki nakazujejo na spremembo pravilnikov, kjer
bi učitelji  imeli več avtoritete. Dogodek, ki se je nedavno zgodil v Srbiji, nas je spomnil na to,  v
kakšni družbi živimo. Vidimo, kaj odrasli počnejo na spletu, na televiziji, vse to se je preneslo tudi na
naše mlajše generacije. S centrom za mlade šola sodeluje že več let in te delavnice se redno vsako leto
izvajajo na šoli.  Prizadevanja gredo v smeri, da bi šole  lahko prišle v stik s tistimi starši, kateri so
trenutno neodzivni.  Najboljše za otroka je, kadar starši in šola sodelujejo skupaj.  Če  starši karkoli
zaznajo, naj to povedo (npr. spletno nasilje), da se bodo poiskali načini, kako se to ustavi, blokira itd. 

Odhod predstavnice 2.i ob 18:57, prisotnih je še 21 članov, zato ni več sklepčnosti.

Zaposleni v šoli se trudijo z vsakim učencem, nudi se vso podporo, katere morda takšni otroci doma
nimajo. Kadar učenci nimajo podpore staršev, je naloga zaposlenih, da zanje poskrbijo. Šola je zanje
morda edino varno okolje, z njimi se morda veliko več ukvarjajo, kakor z nadarjenimi. Če bi jih pustili
in bi bili prepuščeni sami sebi, bi se lahko pojavile še hujše težave. 

Kadar so starši neodzivni, jih zadnja možnost edino prijavijo na CSD, kar je šola tudi že kdaj naredila.

Predsednica pove, da je bil  zadnja leta v zvezi z nasiljem in vedenjskimi težavami na šoli  odgovor
svetovalne službe, da ne zaznavajo nič posebnega, zato jo veseli, da se je sedaj začelo o tem iskreno
pogovarjajo.  Poudarila  je,  da  se  ne  pogovarjajo  o  iskanju  krivcev  in  ukrepih  zoper  njih,  ampak
primarno  o opolnomočenju otrok, kaj naj naredijo,  če  vidijo  nasilje ali  neprimerno vedenje,  da se
otrokom pove, da se lahko tudi  umaknejo,  če jih je strah,  povedati pa morajo, saj so  pomembni so
predvsem preventivni ukrepi. 

Gospa  Valenčičeva  glede  spletnega  nasilja  pove,  da  se  bo  v  naslednjem šolskem letu  spreminjal
pravilnik glede uporabe mobilnih naprav v šoli. Mobilne naprave bodo morale biti do konca pouka v
omaricah v garderobi, za nujne primere bo poskrbljeno. Trenutna situacija je namreč takšna, da otroci
hodijo na stranišča in tam snemajo filmčke, si pišejo, se pogovarjajo. Učitelji ne morejo za učenci
hoditi v stranišča, učenci zelo dobro vedo, kje lahko telefone uporabljajo. 

Odhod predstavnice 3.a. ob 19:35.

Predsednica je izrazila upanje, da se bo pravilnik čim prej pripravil in potrdil ter doda, da je potrebno
vanj vključiti tudi prepoved vejpanja in ostalih tobačnih izdelkov. 
Gospa Valenčičeva je povedala, da bo predlog posredovan v pregled članom skupine za vzgojni načrt
morda že do konec tega šolskega leta.

Predstavnik 5.i je prosil, da se preveri opažanja o popoldanskem kajenju čistilk v Ihanu na požarnih
stopnicah.

Ad 4.) Soglasje Sveta staršev k predlogu ravnatelja o skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in
drugih učnih gradiv za posamezen razred za šolsko leto 2023/2024

Cenik in poročilo skupine za delovne zvezke je bil poslan po e-pošti vsem vabljenim. Predstavnik 7.c
je kot član skupine na kratko povzel ugotovitve skupine in predlagal, da svet staršev poda soglasje.
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Ugotovimo, da gre za trenutne nabavne cene,  ki  se morda lahko do dejanske nabave (npr.  konec
avgusta, začetek septembra spremenijo, saj na to šole nimajo vpliva).

O sklepu »Svet staršev OŠ Domžale daje soglasje k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in drugih
učnih gradiv za posamezni razred za šolsko leto 2023/2024.«  se bo zaradi nesklepčnosti glasovalo
dopisno.

Ob 20.00 odhod knjižničarke. 

Ad 5.) Soglasje Sveta staršev k nadstandardnemu programu šole za šolsko leto 2023/2024

Podani so bili predlogi za dneve dejavnosti: 
- inštitut Jožef Štefan
- RTV, saj naredijo zanimive oglede, strošek bi bil le prevoz
- Plečnikova gimnazija ima odprto učilnico s čebelnjakom na strehi.

O sklepu »Svet staršev OŠ Domžale podaja soglasje k nadstandardnemu programu šole za šolsko leto
2023/2024.« se bo zaradi nesklepčnosti glasovalo dopisno.

Odhod predstavnice 6.d ob 20.15 uri.

Ad 6.) Poročanje predstavnikov v delovnih skupinah, organih šole, komisijah in v Zvezi aktivov
svetov staršev

1. Pritožbena komisija:
Ni bilo aktivnosti.

2. Skupina na vzgojni načrt:
Ni bilo aktivnosti.

3. Skupina za delovne zvezke:
Pripravila je poročilo o delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv, za katere so se potrjevale nabavne
cene. En od treh članov skupine je že od samega začetka neodziven.

4. Skupina za varne šolske poti: 
Ni bilo aktivnosti.
O sklepu »Delovni skupini za varne šolske poti v okolišu Podružnične šole Ihan se mandat podaljša do
konca šolskega leta 2023/2024.« se bo zaradi nesklepčnosti glasovalo dopisno.

5. Skupino za prehrano:
Na sestanku so se  pogovarjali  o  novih  smernicah,  starši  in  otroci  so glede  na rezultate  ankete  v
povprečju zadovoljni s prehrano. 
O sklepu »Predstavnika staršev v skupini za prehrano za obdobje 4 let sta Iztok Vozelj in Slavica
Štrukelj.« se bo zaradi nesklepčnosti glasovalo dopisno.

6. Svet zavoda šole:
V svetu zavoda so trije novi člani s strani občine, potrdili so gospo Nino Valenčič za ravnateljico OŠ
Domžale.

7. Zveza aktivov svetov staršev Slovenije (ZASSS):
Mesečna dogajanja si starši lahko ogledajo na spletni strani ZASSS, povezava je tudi na spletni strani
šole pod rubriko Svet staršev.
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Največ aktivnosti je bilo glede predloga Zakona o osnovni šoli, preprečevanja nasilja, pomanjkanja
učiteljev,  izvedena je bila anketa med starši  o aktualnih temah, povezanih predvsem s predlogom
Zakona o osnovni šoli.

Odhod predstavnika 2.a ob 20.32.
Odhod predstavnice 6.b ob 20.33.

Ad 7.) Poročanje predstavnikov staršev o vzgojno-izobraževalnem delu v oddelkih

Ni bilo  poročanj.  Predstavnik 7.c  na kratko  povzame vsebino  sestanka,  ki  se  je  kot  dogovorjeno
izvedel zaradi težav v tem oddelku.

Ad 8.) Vprašanja, pobude, predlogi in pohvale

Na šolo je prispelo anonimno pismo, v katerem je bila pritožba glede izvedbe dneva dejavnosti pri
učitelju Szomiju. Gospa Valenčič pove, da ni možno povedati, ali jo je napisal starš ali otrok,  njeno
stališče pa je, da se šola  v prihodnje ne  bi  ukvarjala z anonimnimi pismi,  saj so poti za podajanje
pripomb in pritožb znane in delujejo.  Tokrat so še naredili izjemo in pritožbo obravnavali, zato so
zaprosili učitelja, da pove svoje stališče. Odgovor učitelja Szomija je bil poslan vabljenim po e-pošti. 

O sklepu »Svet staršev se je seznanil z odgovori učitelja Szomija na anonimne očitke glede večernega
opazovanja na naravoslovnem dnevu iz astronomije.  Odgovori učitelja Szomija so za Svet staršev
zadovoljivi. Svet staršev ne podpira anonimnih prijav in se strinja z odločitvijo šole, da se anonimnih
prijav v bodoče ne bo obravnavalo.  Prijavo se  lahko poda po več različnih poteh glede na njeno
vsebino  -  razredniku,  predstavniku  staršev,  predstavniku učencev,  svetovalni  službi,  ravnatelju  ali
drugi osebi vodstva šole.« se bo zaradi nesklepčnosti glasovalo dopisno.

Predstavniki Ihana pohvalijo izdajo časopisa Prepihan.
Vodja  PŠ  Ihan  gospa  Krabonja  pove,  da  bodo  z  ustvarjanjem  nadaljevali  v  začetku  naslednjega
šolskega leta. V kolikor pa bo sreča, se bo v času bazarja Prepihan natisnil in prodajal. 

Podan je bil predlog, da bi bili starši PŠ Ihan o zbiralni akciji papirja obveščeni tudi po elektronski
pošti.

Ad 9.) Razno

Podan je predlog, da šola posreduje pobudo na občino, da se spremeni občinska zakonodaja tako, da
bodo imeli predstavniki staršev v Svetu staršev lahko namestnike z glasovalno pravico, saj se vedno
pogosteje dogaja, da so seje nesklepčne.

Ponovno se je odprla razprava o pomanjkanju logopeda.

Seja se je končala ob 21.35 uri.

Zapisala: Predsednica sveta staršev OŠ Domžale
Nina Škoflek Jana Tomazin


